
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till kultur- och demokratiminister Amanda Lind (MP)

2018/19:320 Produktionsincitament för film i Sverige

I december 2017 släppte Tillväxtverket och Svenska Filminstitutet en rapport 
som berör införandet av produktionsincitament för film i Sverige. I rapporten 
kommer man fram till att Sverige missgynnas i den internationella 
konkurrensen och att detta urholkar kapaciteten och kompetensen inom svensk 
filmproduktion. Att rapporten framställdes var en följd av att riksdagen 2016 
röstade för att regeringen skyndsamt borde utreda möjligheten till 
produktionsincitament och finansieringsstimulanser för filminspelning i 
Sverige.

Vidare är Sverige ett av få länder i Europa som ännu inte har infört 
produktionsincitament för film. Sverigedemokraterna har sedan 2015 påtalat att 
det finns ett starkt behov av handlingskraft i denna fråga eftersom 
förutsättningarna för svensk film försämras allt eftersom tiden utan rättvisa 
konkurrensförhållanden fortgår.

Med anledning av detta vill jag fråga kultur- och demokratiminister Amanda 
Lind:

 

Hur ser regeringens tidsplan ut gällande att lägga fram ett förslag till riksdagen 
för införande av produktionsincitament för film i Sverige? 

………………………………………

Jonas Andersson i Linköping (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-28
Besvaras senast
2019-03-06 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


